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1. Mötet öppnas 

Mötet	  förklarades	  öppnat	  kl.	  18.11	  av	  mötesordförande.	  

 

2. Justerare väljs 

Mötet	  beslutade	  
att	   välja	  Kajsa	  och	  Viktor	  till	  justerare.	  

 

3. Fastställande av dagordningen 

Mötet	  beslutade	  

att	   	   lägga	  till	  punkten	  13	  ”Diskussion	  kring	  NLGs	  budget”	  i	  dagordningen	  

Mötet	  beslutade	  

att	   	   anta	  dagorningen	  med	  ovan	  nämnt	  tillägg.  

 

4. Adjungeringar  

Inga	  adjungeringar	  fanns.	  	  
 



 

 

5. Infopunkt 

Gabriella	  informerar	  om	  att	  det	  snart	  kommer	  att	  komma	  ut	  ett	  nytt	  nyhetsbrev,	  och	  Helena	  

behöver	  förslag	  på	  innehåll.	  Snart	  kommer	  mottagningspresidiet	  att	  lysa	  valet	  av	  gruppchefer	  

till	  mottagningen.	  Det	  är	  Kårens	  dag	  på	  måndag.	  Datumet	  för	  THS	  cocktailparty	  är	  också	  satt	  

till	  den	  28/3.	  Snart	  är	  det	  STAD-‐	  och	  FEST-‐utbildningar,	  så	  de	  som	  ska	  gå	  måste	  anmälas	  

snarast.	  

Viktor	  informerar	  om	  att	  Sweco-‐eventet	  har	  varit	  och	  gick	  bra.	  Det	  kommer	  att	  komma	  info	  

om	  sommarjobb	  och	  Fortum	  inovation	  challenge	  i	  nyhetsbrevet.	  Mycket	  kommer	  att	  händ	  i	  

vår	  i	  NLG,	  exempelvis	  många	  lunchföreläsningar.	  Eventuellt	  kommer	  NLG	  även	  att	  göra	  ett	  

internt	  studiebesök.	  Under	  hösten	  har	  NLG	  Fördubblat	  antalet	  företag	  som	  finns	  i	  deras	  

kontaktlistan.	  	  

Lennart	  informerar	  om	  att	  kursutvärderingarna	  kom	  ut	  idag.	  Studienämnden	  ska	  ha	  möte	  om	  

två	  veckor,	  vilket	  det	  kommer	  att	  komma	  information	  inför.	  Lennart	  har	  tagit	  emot	  kritik	  mot	  

studievägledaren.	  Är	  det	  andra	  som	  har	  kritik	  ska	  de	  också	  vända	  sig	  till	  honom.	  SNO	  och	  PAS	  

har	  haft	  möte	  med	  Sissi	  och	  JLM-‐ordförande	  som	  ska	  dra	  igång	  ett	  större	  projekt	  om	  bättre	  

sammanhållning	  på	  ITM-‐skolan.	  Därav	  kom	  även	  önskemål	  om	  att	  fler	  i	  styrelsen	  gå	  på	  JML-‐

utbildningen.	  Snart	  kommer	  master-‐katalogen	  ut.	  

Kajsa	  kommer	  att	  vara	  borta	  i	  två	  månader	  i	  vår	  och	  Johanna	  (vise	  PAS)	  kommer	  då	  att	  ta	  över	  

hennes	  arbete.	  	  

Frida	  informerar	  om	  att	  mycket	  är	  förstört	  i	  Gråttan	  sedan	  inbrotten	  under	  jullovet.	  

Kostnader	  för	  reparation	  kommer	  tas	  ur	  CLWs	  budget.	  Det	  kommer	  att	  behövas	  nya	  kylar,	  

gallret	  framför	  kylarna	  kommer	  att	  behöva	  bytas	  ut	  och	  ett	  nytt	  CLW-‐skåp	  ska	  byggas.	  

Reparationerna	  börjar	  i	  helgen	  och	  inga	  pubar	  kommer	  att	  hållas	  tills	  vidare.	  	  

	  

6. Datum för våren 

Gabriella	  föreslår	  att	  de	  flesta	  datumen	  för	  styrelsemöten	  under	  våren	  ska	  bestämmas.	  

Förslagsvis	  ska	  styrelsen	  ha	  möte	  varannan	  vecka.	  

Mötet	  beslutade	  
att	   	   datumen	   för	   styrelsemöten	   under	   våren	   ska	   vara	   9/2,	   lunchmöte	   17/2,	   5/3,	  
24/3,	  lunchmöte	  14/4,	  23/4,	  12/5.	  	  	  
 



 

 

7. Inkludera Sustainable Technology i W-sektionen 

Gabriella	  informerar	  om	  att	  punkten	  gäller	  mastern	  ”Teknik	  och	  hållbar	  utveckling”,	  som	  idag	  

ligger	  under	  maskinsektionen.	  För	  två	  år	  sedan	  kontaktade	  de	  oss	  och	  ville	  tillhöra	  vår	  

sektion.	  Förslaget	  gick	  igenom	  på	  SM,	  men	  de	  ångrade	  sig	  innan	  det	  togs	  till	  KF.	  Nu	  har	  de	  

kontaktat	  oss	  igen	  i	  samma	  ärende.	  Gabriella	  ska	  undersöka	  om	  en	  eventuell	  motion	  behöver	  

gå	  igenom	  på	  två	  SM,	  eller	  om	  ett	  är	  tillräckligt,	  innan	  vi	  tar	  det	  vidare	  till	  KF.	  Gabriella	  ska	  ha	  

ett	  till	  möte	  med	  ansvarig	  på	  mastern	  och	  reda	  ut	  hur	  detaljer	  kring	  arrangemanget	  skulle	  

lösas	  rent	  praktiskt.	  	  

 

8. Höstterminens ekonomi 

Oskar har gjort en sammanställning av höstens ekonomi som redovisades. Det som 

har kostat mycket pengar hittills är förnyelse av sektionslokalen. I övrigt är det 

ganska mycket pengar kvar i budgeten.  

Mötet	  beslutade	  
att	   	   w-‐sektionen	  ska	  köpa	  en	  ny	  lucka	  till	  vinden	  i	  Gråttan.	  
 

9. 2015-2016 budget 

Diskussion	  kring	  när	  och	  hur	  budgeten	  för	  nästa	  verksamhetsår	  ska	  skrivas,	  och	  hur	  den	  ska	  

länka	  ihop	  med	  verksamhetsplanen.	  Målet	  är	  att	  ett	  budgetförslag	  ska	  vara	  färdigt	  att	  ta	  

beslut	  om	  på	  SM6	  23/2.	  Verksamhetsplanen	  ska	  skrivas	  på	  nästa	  styrelsemöte.	  Alla	  får	  i	  

uppgift	  till	  nästa	  styrelsemöte	  att	  gå	  igenom	  den	  del	  av	  verksamhetsplanen	  som	  omfattar	  

deras	  uppgifter	  och	  se	  vad	  som	  ska	  läggas	  till/dras	  ifrån.	  Gabriella	  ska	  ta	  reda	  på	  om	  budgeten	  

ska	  klubbas	  en	  eller	  två	  gånger	  på	  SM.	  

	  

10. Lund vecka 16 

Datumet	  för	  styrelsens	  besök	  till	  w-‐sektionen	  i	  Lund	  är	  satt	  till	  helgen	  v	  16.	  	  

	  

 



 

 

11. 4-årsgasque-ansvarig 

Valberedningen	  har	  fått	  i	  uppdrag	  att	  utlysa	  sök	  och	  intervjua	  de	  som	  är	  intresserade	  av	  att	  

vara	  ansvariga	  för	  4-‐årsgasquen.	  De	  kommer	  sedan	  att	  delge	  kandidaterna	  för	  styrelsen,	  vilka	  

kommer	  att	  besluta	  i	  frågan.	  Det	  är	  av	  angelägenhet	  att	  det	  ska	  väljas	  ansvariga	  på	  nästa	  

styrelsemöte,	  vilket	  Gabriella	  kommer	  att	  informera	  valberedningen	  om.	  	  

	  

	  

12. Inför SM på fredag 

Aisan	  ansvarar	  för	  fika	  till	  SM5.	  	  

Det	  har	  kommit	  in	  en	  motion	  angående	  fanan.	  Diskussion	  kring	  hur	  styrelsen	  ställer	  sig	  till	  

motionen.	  	  

Mötet	  beslutade	  
att	   	   ställa	  sig	  neutrala	  till	  motionen.	  	  
	  
	  
	  

13. Diskussion kring NLGs budget 

NLG	  drar	  in	  pengar	  till	  sektionen	  och	  engagerar	  många	  i	  sektionen.	  De	  marknadsför	  även	  

programmet	  till	  företag	  utanför	  KTH.	  För	  att	  utveckla	  nämnden	  och	  ge	  en	  morot	  till	  de	  som	  är	  

med	  i	  NLG	  vill	  kunna	  göra	  exempelvis	  intärna	  studiebesök,	  garantera	  plats	  på	  

lunchföreläsningar	  etc.	  Om	  pengarna	  i	  budgeten	  tar	  slut,	  vill	  NLG	  därför	  kunna	  utöka	  den	  med	  

omkring	  15%	  av	  förra	  årets	  vinstpengar.	  Förslagsvis	  kan	  man	  budgetera	  det	  som	  ”NLGs	  

projekt”,	  så	  att	  pengarna	  blir	  öronmärkta	  till	  just	  detta.	  Förslagsvis	  skulle	  man	  även	  kunna	  

basera	  beloppet	  på	  antalet	  personer	  som	  är	  med.	  	  

Mötet	  beslutade	  
att	   återuppta	  punkten	  vid	  beslutande	  om	  budget-‐propositionen.	  	  

 

14. Övrigt 

Dubbelspexet	  har	  kontaktat	  Gabriella	  om	  att	  eventuellt	  bilda	  en	  egen	  förening	  utanför	  CL	  och	  

W-‐sektionen.	  	  



 

 

Förslagsvis	  ska	  Valberedningen	  bjudas	  in	  till	  ett	  styrelsemöte	  snart	  med	  syfte	  att	  planera	  inför	  

val-‐SM,	  exempelvis	  hur	  påverkanstorg	  ska	  hållas.	  Eventuellt	  blir	  det	  under	  ett	  lunchmöte.	  	  

Vad	  vill	  vi	  ha	  för	  tema	  på	  SM6?	  Vi	  bokar	  bastun	  till	  efteråt,	  och	  alla	  som	  kommer	  på	  SM	  är	  

välkomna	  till	  bastun.	  Förslagsvis	  kan	  vi	  även	  öppna	  baren.	  	  	  

 

15. Mötets avslutande 

Mötet	  förklarades	  avslutat	  kl.	  20.27.	  	  

	  

	  

Härmed	  intygas	  att	  följande	  personer	  har	  korrekturläst	  protokollet	  från	  detta	  möte:	  

	  

	  

_______________________________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   _______________________________	   	   _	  

Mötesordförande,	  Gabriella	  Molinder	   	   Sekreterare,	  Fanny	  Ahlberg	  

	  

	  

_______________________________	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   _______________________________	  

Justerare,	  Viktor	  Briggner	   	   Justerare,	  Kajsa	  Lundgren	  

	  

	  

 


